
 

 

 
  
 

Møte Hana FAU 

Sted : Hana skole, personalrommet 

Dato: 01.02.2024 

Til stede: Elisabeth Corinne Holstad Andersen, Karen Bakke Haga, Kjetil Reve, Paul Eirik Jourdan, 
Guro Bakke Haga, Elin Hetland, Jorunn Torsvoll, Kenneth Skog, Aavar Magnus Eide Stava, 
Kathrine Dagenborg, Åshild Løvik (vara) 

Referent: Guro Bakke Haga 

Sak 20/2023-24: Orientering fra rektor 
Rektor la frem utdrag fra elevundersøkelsen. Prosentandelen elever som opplever seg mobbet har 
gått ned på Hana. I resten av kommunen og landet for øvrig har det vært en økning. Resultatene 
for Hana er ellers relativt like som i resten av kommunen. På analysebrettet.no kan man se data og 
resultater. Skolen jobber med å gå gjennom og analysere resultatene. Det vil også gjennomføres 
klassetrivsel-undersøkelser. 
 
Sak 21/2023-24: Trinnvise foreldremøter ang. elev- og foreldreundersøkelsene i regi av 
skoleledelsen 
Forslag om å gjennomføre trinnvise foreldremøter hvor resultater fra elev- og 
foreldreundersøkelsene presenteres. Rektor foreslår å gjennomføre dette etter kafemodell, hvor 
foreldrene kan sitte i grupper og snakke sammen om resultatene. FAU er positiv til dette. Dette må 
komme i tillegg til vanlige foreldremøter.  
 
Sak 22/2023-24: Forberedelse dialogmøte ang. fritidstilbud 
Vi må spørre barna hva de trenger og ønsker i bydelen. FAU ønsker en fritidskontakt/ 
ressursperson i kommunen som skal jobbe for fritidstilbudet i bydelen. 
 
Sak 23/2023-24: Karneval 
Det blir karneval for både småtrinnet (12/2) og mellomtrinnet (15/2). Transpondermelding og 
ranselpost kommer. Barna tar med egen drikke, som på nissediscoen.  
 
Sak 24/2023-24: Eventuelt 
Elevrådet ønsker leksefri skole. Tilbakemeldingen fra FAU er at dette ikke er opp til FAU å 
bestemme. Flertallet i FAU ønsker en leksebevisst skole, og at vi beholder leksemengden på dagens 
nivå. 
 
Tilbakemelding fra SMU-møte: det er et hull i rampen som må utbedres. Utegruppa i FAU noterer 
seg dette.  

 
 


